
ProtokoN Nr 113/18
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Minskiego

w dniu 31 stycznia 2018 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni Jan TarczVnski
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

czNonkowie Zarzadu: Marek Pachnik
Piotr Wieczorek
l-ukasz Bogucki

orazi Danuta Roguska - Sekretarz Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie oosiedzenia.
2 Przyjqcie porzqdku obrad.
3 Przyjqcie projekt6w uchwal i innych materialow na XXVII sesjq Rady Powiatu Minskiego.
4. Sprawy ro2ne.
5 Przyjqcie protokolu posiedzenia w dniu 29 stycznia2018 r.

6 Zamknigcie posiedzenia.

Ad, 1

Starosta - Antoni JanTarczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta - Antoni Jan Iarczyhski odczylal porzqdek posiedzenia, ktory zostal

przylqty jed n oglos n ie.

Ad. 3

Starosta - Antoni Janf arczynski powiedzial, ze termin sesji ustalony zostal na
dzien 8 lutego br. Nastqpnie przedstawit proponowany porzqdek obrad.

- lnformacja Komendanta Powiatowego Panstwowej Strazy Pozarnej w Minsku
Mazowieckim o stanie bezpieczeristwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpozarowej.

- Sprawozdanie z dzia|alno6ci Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku
Mazowieckim i efektow pracy organizato ra pieczy zastgpcze j za 2017 rok oraz wykaz
potrzeb w zakresie pomocy spolecznej i systemu pieczy zastgpczej.

- Sprawozdanie Starosty zdzialalnosci KomisjiBezpieczenstwa iPorzqdku 2a2017 r.

- Sprawozdanie Zarzqdu Powiatu dotyczqce umarzania, odraczania terminow oraz
rozkladania na raty naleznosci pienigznych majqcych charakter cywilnoprawny
przypadajqcych Powiatowi M i nskiem u i jego jed nostkom orga n izacyj nym



- Podjqcie uchwaly w sprawie powolania Rady Spolecznej przy Samodzielnym
Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej w Mirlsku Mazowieckim.

- Podjqcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na realizacjg projektu pod tytulem
,,Aktywizacja osob mlodych pozostajqcych bez pracy w powiecie minskim(lll)"
w ramach I Osi Priorytetowej Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwoj 2014
- 2020.

- Podjgcie uchwaty w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkol
publicznych prowadzonych pzez inne niz Powiat Minski osoby prawne lub fizyczne i

niepublicznych szkot i placowek oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidNowosci ich
pobrania i wykorzystania.

- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie ustalenia rozktadu godzin pracy
aptek ogolnodostgpnych na terenie powiatu minskiego.
- Podjqcie uchwaly w sprawie rozpalrzenia skargi na dzialalnosc dyrektora
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Mazowieckim.

Materialy zostaly przyjqte. Nastgpnie przystqpiono do omowienia materialow
zwiqzanych z projektami: uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Minskiego na lata 2018 2025 oraz uchwaly
zmieniajqcej uchwatg w sprawie uchwaly budzetowej Powiatu Minskiego na2017 r.

Starosta - Antoni Jan f arczynski wyjaSnil, ze sprawa dotyczy glownie zmian
w budzecie Powiatu na 2018 r. Poinformowal, ze powiat minski otrzymal dotacjq
z Mazowieckiego Urzgdu Marszalkowskiego w kwocie 4,024.000 zl na zadanie
drogowe Miisk Maz.-Ceglow-Mrozy (warto6c zadania 6.700.000 zN). Przyznane srodki
sq na 2 lala, w zwiqzku z lym nale2y zmienic zapis dolyczqcy realizacJi tego zadania
na cykl 2-letni.
Starosta wyjaSnil, 2e ze Srodkow powiatowych nalezy zabezpieczyc 2,7 mln zl, czyli
w tym roku mamy zapisane 3,7 mln zl, gdybysmy to zbilansowali do pozostanie z tego
zadania kwota 2,4 mln zl. W zwiqzku z tym pojawia siQ jeszcze mozliwoSc
zrealizowania nastgpujqcych zadan'. most na rzece Witowka, droga w Wielgolesie,
hala sportowa w ZSZ Nr 2 w Minsku Maz. A ponadto zglosil propozycjg przystqpienia
do Otwartych Stref AktywnoSci, zrealizowania wniosku PCPR dotyczqcego
wykonania prac Wzygotowawczych zwiqzanych z uruchomieniem PSD w Mrozach -
kwota 20.000 zl, a pozostalq kwotg pozostawic w dziale drogowym i przeznaczyc na
naktadki

Podsumowujqc Starosta - Antoni Jan Tarczynski zglosil propozycje realizacji
nastgpujqcych zadan:

1 ) most na rzece Witowka - 770.000 zl
2) droga w Wielgolesie (cykl 2-letni) w tym roku 740.000 zl
3) hala sporlowa w ZSZ Nr 2 - 200.000 zl (roku biezqcym na dokumentacjq)
4) Otwarte Strefy Aktywnosci - '10.000 zl (na dokumentacjq)
5) wniosek PCPR dotyczqcy p rzeznaczenia kwoty 20.000 zl na prace

przygotowawcze zwiqzane z uruchomieniem PSDS w Mrozach,
6) pozostalq kwotq przeznaczyc na nakladki.

Wicestarosta Krzysztof Plochocki powiedzial, 2e w szerszym gronie
analizowane byly te propozycje i rekomenduje, zeby zaczekac na rozstrzygnigcie
przetarg6w, bo nie znamy realnych wartosci, ktore wyjdE w przetargach na te zadania,



a ktore juz sq wpisane do budzetu. Dodal, ze nie powinnismy podejmowac zadan
wieloletnich, gdyz jest to rok wyborczy. Nastgpnie odniosl siq do przedstawionych
przez Starostq propozycj i :

- nie powinni5my wprowadzac zadania dot. budowy hali sportowej w ZSZ Nr 2
w Mitisku Maz. (bo na Wzyszty rok jest juz obciqzenie 5 mln zl i nie powinnismy go
zwiqkszac),
- zgoda na realizacjq mostu na rzece Witowka w Porzewnicy,
- nie wykonywanie dokumentacjr na drogq na odc. Choiny-Zawiesiuchy,
- zrealizowac zadanie dotyczqce drogi w Wielgolesie przezn aczajqc kwotq 500.000 zt
i pozyskac kwotq 100 000 zt od Gminy Latowicz,
- nie wprowadzac zadania dot. budowy hali sportowej w ZSZ Nr 2 w Minsku Maz.,
- przeznaczyc 10.000 zl na dokumentacjq na wykonanie Otwarlych Stref Aktywnosci
(w ZSA i ZS im M. Sklodowskiej-Curie w Minsku Maz ).

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedzial, 2e oczekiwania spoleczne sq
duze, aby w sposob szybki nakladkami naprawic wiele drog. Dodal, 2e poruszany byl
takZe aspekt podejmowania zobowiqzan wieloletnich. W tym roku bgdq wybory i nie
jest za tym, zeby wprowadzac zadania, ktore bqdq mialy konsekwencje na lata
nastgpne w tak duzym wymiarze, jak jest to proponowane przy hali sportowej w ZSZ
Nr2. Stanowisko Klubu PIS jesttakie, ze jesli chodzi o halg sportowqto kilka miesiqcy
nic nie zmieni, a nowa Rada Powiatu, jesli bgdzie miata takq wolg wowczas moae
wprowadzic do projektu budzetu takie zadanie. Obciqzanie nowej Rady w roku 2019
i 2020 kwotq ok. 5 mln zt wydaje sig byc dzialaniem nakazujqcym, co nastqpcy majq
zrobic. Jezeli odczucie radnych i odczucie spoleczne jest takie, 2e Iaka hala ma
powstac, to nic sig nie stanie, jak poczekamy pol roku z podjqciem decyzji.
Wicestarosta powiedzial,2e jezeli chodzi o kwestie wyniku finansowego i zadluZania
powiatu to podejmujemy takie zobowiqzanie, 2e 1u2 ponad 5 mln zlw przyszlym roku
jest obciqzeniem naszych dzialan wynikajqcych z decyzji, ktore podejmujemy teraz,
a ktore skutkuje tym,2e 5 mln zl Rada bgdzie musiala splacic w przyszlym roku. Je2eli
dolozymy do tego jeszcze halq sportowq, to nowej Radzie zostawimy niewiele, jesli
chodzi o rok 2019 i nawet rok2020.
Kwestia przeznaczenia wolnych srodkow, kt6re sig pojawiNy to zrealizujmy to zadanie,
na ktore Marszalek Wojewodzlwa przeznaczyl srodki, zadanie dot. budowy mostu
w Porzewnicy, drogq w Wielgolesie (500.000 zl i wyjsc z ptopozycjq pozyskania
100.000 zl od gminy Latowicz). Zarekomendowal, aby nie wpisywac inie realizowac
hali sporlowej wZSZ Nr 2, aw tej kadencji skupic siq na dokonczeniu hali wZS Nr 1

Dodal, 2e jest zgoda na realizaqq Otwarlych Stref Aktywnosci w ZSA i ZS
im. M. Sklodowskiej-Curie w Minsku Maz. i przeznaczenia kwoty 20.000 zl na
wykonanie prac przygotowawczych zwiqzanych z uruchomieniem PSDS w Mrozach.

Cztonek Zarzqdu - Marek Pachnik powiedzial, ze kwota na drogg w Wielgolesie
jest zaproponowana w wysokosci 50% wartoSci, czyli740.000 zl, a Klub PIS proponuje
500.000 zl. Dodal, 2e jak gmina Latowicz mo2e sig w tak krotkim czasie wypowiedziec
w tej kwestii i podjqc ewentualnq uchwalq. Zaproponowal, aby na tq drogq pozostawic
bezwarunkowo kwotg 740.000 zl. Dodal, ze Starosta w imieniu Zarzqdu obiecal to na
sesji radnemu Pilatkowskiemu, 2e jak bgdq pieniqdze, to wowczas przeznaczone
zostanq na jej realizacjg. Jak mamy sig teraz nie wywiqzac zlel obietnicy. Ponadto nie
wyralajqc zgody na budowq hali sportowej w ZSZ Nr 2, szkola ta staje siq jedynq
szkolq, ktora nie ma przyzwoitej sali sportowej. Dodal, ze pokrqtnym jest tlumaczenie
tym, ze jest rok wyborczy i tylko dlatego dyrektor T. Plochocki nie dostanie pienigdzy
na halq sportowq. Tlumaczenie, ze nie bqdziemy przyszlej Rady stawiali w klopotliwej
sytuacji jest delikatnie mowiqc pokrgtne. Ciqgtosc wladzy na tym polega, ze



zobowiqzania jakies przejmujemy, Dodat, ze nie sq to tak wielkie zobowiqzania, zeby
sobie nie poradzila. Zobowiqzujemy siq na projekty wieloletnie, jak realizowanie
wiaduktow od Sulejowka po Mrozy, nie na takie sumy. Nie jest to tak duza kwota na tq
drogg i nale2y zabezpieczyc jqw pelnej wysokosci tj.740.000 zl, skoro zobowiqzalismy
sig, ze jak bqdq srodki to zadanie to bgdzie zrealizowane.

Wicestarosta Krzyszlof Plochocki powiedzial, 2e nasze zobowiqzania
dotyczqce kolei sq zobowiqzaniami dotyczqcymi tylko i wytqcznie projektu. Sq tez
innego rodzaiu zobowiqzania jak np. budowa domu dziecka, ale bqdzie to kwota
500.000 zl, czy wejScie w temat budowy wiaduktu kolejowego (dot. rowniez Jozefiny,
Ceglowa) ta trasa bgdzie remontowana, wiqc wrccznale zadanialrzeba zabezpieczyc
Srodki finansowe, bo bgdzie szansa w najblizszej perspektywie, ze zostanie to
wykonane, a po2niej tej szansy moze nie byc.

P. Marek Pachnik powiedzial, ze nie twierdzi, ze podjqcie tamtych zobowiqzan
bylo btgdem, tylko nie uzywajmy argumentu, ze nie mozemy podejmowac
zobowiqzania, bo w jednym kierunku podejmujemy zobowiqzania, a w drugim nie.
Stwierdzil, 2e podjqlismy zobowiqzanie obiecujqc radnemu Pilatkowskiemu, Ze
w Wielgolesie zrobimy drogg.

Wicestarosta - Krzysztof PNochocki powiedzial,2e molemy od gminy oczekiwac
wsparcia, a czY zaczniemy z kwotq 500.000 zl, czy z kwotq 740.000 zl to zacznijmy to
zadanie.

P. Marek Pachnik powiedzial, 2e w takim razie zacznijmy to zadanie z kwolq
740.000 zl, a 1ak nam gmina przeka2e Srodki to dobrze, bgdziemy musieli wowczas
mniej dolo2yc.

P, Piotr Wieczorek stwierdzit, 2e nie obiecywalismy na sesji radnemu, ze na
pewno zrobimy tq drogq w Wielgolesie, tylko jak bgdq wolne Srodki to wowczas
rozwaZymy. W tym toku powinnismy sig skupic na wykonywaniu naktadek. Rozumie,
ze droga w Wielgolesie to jest nowe zadanie inwestycyjne i nie bqdzie realizowane
w ramach biezqcego utrzymania.

P. Marek Pachnik powiedzial, 2e na nakladki tez zostanq przekazane srodki.
Wyjasnil, 2e przekazaliSmy Srodki szpitalowi, a srodki nie zostaty przerobione.
Stwierdzil, ze mogE byc rozne scenariusze, niczego nie jeste6my w stanie przewidziec.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki odniost sig do propozycji budowy hali
sportowej w ZSZ Nr 2 twierdzqc,2e nikt nie mowi, \eby 1el nie realizowac. WyjaSnil, ze
jest to szkola, ktora posiada halq sportowq starego typu jednq z najwiqkszych, posiada
boisko wielofunkcyjne, bieznie do biegu na 100 m, do skoku w dal, rzutu kulq Wigc
nie mozna powiedziec, ze infrastruktura sporlowa w tej szkole jest zaniedbana. Dodal,
ze stoimy te2 przed reformq, czy nie bardziej pilnq decyzjq jest rozbudowa, ktorej6 ze
szkol. Dodal, i2 uwa2a, ze podejmowanie zadania polegajqcego na budowie sali
gimnastycznejjest nieuzasadnione i proponuje to przesunqc, aby podjgla ewentualnie
tq decyzjq Rada kolejnej kadencji.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski powrocil jeszcze do kwestii wykonania
dokumentacji na drogg na odcinku Choiny-Zawiesiuchy. przypomniat, 2e
zobowiqzalismy sig do tego jako powiat, przy wymianie drog z powiatem wolomiriskim.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedzial, ze ustalono,2e ta dokumentacja
poczeka, bo mamy wiele opracowanych dokumentacji, a zadania nie sq realizowane.
Dodal, 2e nie powinnismy isc w tworzenie kolejnych dokumentacji, a powinni6my
skupic sig na zrealizowaniu tych zadan, ktore juz posiadajq dokumentaclg.
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e jeheli przyjqc, 2e nie powinnismy
zostawiac zobowiqzan nastqpcom, to powinnismy o tym rozmawiac 3, czy nawet 5 lat
temu, kiedy podejmowali6my decyzje o kolejnych kredytach.



Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w sprawie srodkow pozostaiych z zadania
drogowego, na ktore powiat otrzymal srodki od Marszalka Wojewodztwa przeznaczyc
na nastqpu1qce zadania.
- most na rzece Witowka - 770.000 zl (z nadzorem budowlanym) - Zarzqd opowiedzial
siq jednoglosnie,
- przeznaczenie kwoty 740.000 zl na wykonanie drogi w Wielgolesie (bez
warunkowania realizacli zadania od uzyskania Srodkow od gminy Latowicz) - Zarzqd
opowiedzial siq jednoglosnie,
- wykonanie hali sportowej w ZSZ Nr 2 w Minsku Maz. - za opowiedziato sig
2 czlonkow Zarzqdu,3 czlonkow Zarzqdu opowiedzialo siq przeciw,
- p.rzeznaczenie kwoty 20.000 zl na prace przygotowawcze zwiqzane z uruchomieniem
PSDS w Mrozach - Zarzqd opowiedziat siq jednogiosnie,
- wykonanie dokumentacji na drogg na odc. Choiny-Zawiesiuchy (50.000 zl) - Za
opowiedziato siq 2 czlonkow Zarzqdu, przeciw opowiedzialo sig 3 czlonkow Zarzqdu,
- wykonanie dokumentacji na Otwarte Strefy Aktywnosci - 10.000 zl - Zarzqd
opowiedziat sig jed nogloSnie,
- przeznaczenie pozostalej kwoty z rozliczenia na wykonanie nakladek
(z zastrze2eniem, ze ieZeli postgpowania przetargowe bgdq inaczej wychodzic to byc
mo2e trzeba bgdzie z tej kwoty skorzystac) - Zarzqd opowiedzial siq jednoglosnie.
Nastgpnie skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila pozostate zmiany.
- wplyngta decyzja o dotacji na dofinansowanie kosztow wynagrod zenia zasadniczego
w PUP w Minsku Maz. - kwota 377 .000 zl , kwota taka byla zabezpieczona ze srodkow
powiatowych,
- wprowadzenie Srodkow w kwocie 23.000 zl od darczyncow nawyjazd na ferie zimowe
w Domu Dziecka w Falbogach,
- przeniesienie niewykorzystanej w 2017 r. kwoty 7.281 zl przeznaczonej na punkt
konsultacyjny na rok 2018,
- przeznaczenie kwoty 244.233 zl na wyposazenie hali sporlowej w ZS Nr 1 w Minsku
Maz.
- dofinansowanie kursow ksztalcenia zawodowego w kwocie i.2go zl
- zabezpieczenie srodkow na wydatki zwiqzane ze sfinansowaniem wynagrodzen osob
zatrudnionych na zastgpstwo w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Minsku
Maz. - lqczny koszt 66.941 zl (za osoby przebywajqce na urlopie dla poratowania
zdrowia).
Ponadto Skarbnik Powiatu powiedziala, 2e do Wieloletniej Prognozy Finansowej
naleZy wprowadzic kwotg 10.000 zl na badanie bilansu w roku 2019 oraz nale?y
uzupeinic 27.000 zl do kwoty 10.000 zl nawykonanie dokumentacji na podjazd do
budynku Starostwa.
Starosta - Antoni Janlarczynski powiedzial,2e nale2y rowniez wpisac Starostwo jako
prowadzqce zadanie dotyczqce Otwartych Stref AktywnoSci (nie mogq byc szkoly).
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem takich zmian Zarzqd
Powiatu opowiedzial sig jednogtoSnie.

Ad.4

Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbgdzie siq 12lutego br. o godz 9,00.



Ad.5
Protokot posiedzenia w dniu 2g stycznia br, zostal przyjgty.

Ad.6
Zamkn igcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicestarost a - Krzy sztof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu. t_ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


